
                                                

 

 

 

 

 

 

Årsberetning 

 

 

Styret har  bestått av:  

 

Leder                       Lars Fredrik Bråthen  

Nest leder               Bjørn Arne Eriksen 

Sekretær                 Hilde Engeland 

Styremedlem          Ida Stabæk 

Styremedlem           Rune Owsinski  

Styremedlem           Børre Dahl 

Kasserer                    Kristin Skjølaas 

Styret har hatt 9 styremøter og 4 arbeidsmøter i 2023 

Klubben hadde 510 medlemmer 2023 

Det har vært ok oppmøte på styremøtene gjennom året. 

 

Vi har i 2023 arrangert Østlandscup, med topp oppmøte og bra gjennomføring. 

Her stilte mange frivillige og det gjorde det enklere å arrangere løp. 

Vi har oppgradert hele lysanlegget på store banen. 



Styret har i form av utleie hentet inn over 80 000kr i utleie av plass og klubbhus. 

Lag-NM ble arrangert av Elverum, og her stilte vi med 2 lag i 85 klassen og 2 seniorlag.   

1 laget i 85 klassen tok til slutt sølv. 

 

Vi fikk gjennomført 3 klubbløp på med over 60 førere fordelt  i alle klasser, og det ble kåret 
klubbmestere i de forskjellige klasser. Dette ble ett fantastisk arrangement med mange 
førere, mye publikum og en fantastisk gjeng med funksjonærer.  

Det har blitt utdannet noen nye aktivitets-/sikkerhetsledere også, dette er en kontinuerlig 
prosess og vi oppfordrer medlemmer som ønsker kurs om å ta kontakt med styret. Vi ønsker 
hele tiden å utdanne nye funksjonærer.  

Dette har blitt forenklet fra NMF sin side, da alt foregår digitalt 

Banen har blitt preppet jevnlig av banegruppa og holdt en bra standard gjennom sesongen.   

Pålagte miljøtiltak og målinger blir jevnlig utført, og det er ingen negative resultater for oss 
så langt. 

Økonomisk ble 2023 ett greit år med overskudd, økonomien i klubben er god.   

Jeg vil med dette si tusen takk for en super sesong, og ser frem til en ny. 

Lars Fredrik Bråthen 


